
Indkaldelse til skolebestyrelsesmøde - Christianshavns skole 

Mødeleder: LFN 

Referent: GT 

Dato: 26. Februar 2025 

Varighed: 17.10 - 19.40 

 

Indkaldt:  
Line Friberg Nielsen LN, Sander Nielsen SN, Marie Louise 
Stochholm MS, Mia Nyberg Godiksen MG, Laura Friberg 
Nielsen LFN, Michala Holm Faber MF, Anton Emil Lund 
Bøgvad AE, Kim Borgselius KB, Nick Bruhn-Petersen NB, 
Magnus Wiik MAW, Gitte Tonn GT, Anders Boesen, AB 
 
 
 
Fraværende:  
Afbud fra: KB 
Uden afbud: AE 

 

1. 
Godkendelse af 
dagsorden og ref fra 
sidste møde 
 

Mødet i januar blev aflyst pga. sygdom som et officielt møde, men 
blev af MS, MG, GT og AB brugt som et arbejdsmøde omkring 
principper 
 
Referatet er godkendt 
 
4. Stavnsbofonden og Kræmmermarked udskydes til næste møde 
 

MS 
B 
17.10 - 
17.15 

 

2. Meddelelser 
    2.1 Formand/kvinde 
    2.2 Skoleledelse 
    2.3 KKFO 
    2.4 Elevråd 
    2.5 Personale 
 

2.1: 
Fælles SB-møde om de mangfoldige børnefællesskaber 
Det er et svært emne – Hvordan skal vi kommunikere om det? 
 
2.2:  
Skoleåret er kommet godt fra start – vi var alle enige om at det 
faktisk var en fin start med fredag til at lande og så gå i gang med 
en fuld uge derefter – dog kunne den ene dag godt ses på 
elevfremmødet. 
 
Vores nye skolepædagog Tine er startet op efter jul – velkommen 
til Tine 
 
Vi har ansat en ny afdelingsleder Anne Line Mark Rugholt, der 
kommer fra en lignende stilling på Kalve Bod Fælle Skole. 
Line starter den 2.3.25. 
 
Vi har ansat Mathilde Holm i den opslåede stilling pr. 1.3.24, 
Mathilde er pt ansat i et barselsvikariat, som hun gør færdigt.  
Vores nye aktivitetsmuligheder i gården og på KKFO nåede 
endelig frem lige før jul – Hamsterhjulet er en stor succes og 
eleverne er supergode til at overholde de simple regler. 
 
Den 29.1 var der infomøde for 3. årgang om digitaldannelse og 
udarbejdelse af aftale forældrene imellem efter oplæg fra: 
 “SoMe eller Zombie?” – oplæg til forældre om børn i 0.-3. 
klasses digitale liv og sociale medievaner. Oplægget er udviklet 
af børnemediet Flimmer og kommer bl.a. omkring disse punkter: 
 · Hvilke mekanismer er der på spil, når børn bevæger sig rundt 
på sociale medier? 
 · Hvilke opmærksomhedspunkter er der ved forskellige 

 
MS 
AB 
MAW 
 
CLA/NB 
 
O 
17.15 - 
17.30 



platforme som TikTok, Snapchat og YouTube 
 · Tips til, hvordan man som forælder kan støtte op om en sund 
brug af sociale medier hos sine børn 
 Oplægget fungerer som afsæt for dialog og har til formål at 
skabe et fælles sprog i forældregruppen, når det kommer til børns 
digitale liv.  
Der mødte 22 forældre op fra de 3 klasser. Deres oplæg til 
forældreaftaler sendes nu retur til kontaktforældrene, der vil 
formidle videre til hele klassen og evt lave tillæg. 
 
Der var fælles skolebestyrelsesmøde den 19. Februar i 
Kristianiagade 9 hvor Laura og Mia deltog, sammen med Anders. 
Temaet var “Mangfoldige børnefællesskaber” 
 
Fra den 1.3.25 tages et nyt elevfraværs system MU-elevfravær i 
brug. Det bliver nu forældrene der direkte melder deres børn syge 
og det tastes direkte i fraværssystemet, endvidere vil det 
fremadrettet også være her de ansøger om ekstraordinært fravær, 
de første 3 dage kan klasselærer give tilsagn om, over 3 
skoledage skal godkendes af ledelsen. 
Der vil være SMS system tilknyttet, så forældrene får besked, 
hvis eleverne kommer for sent. 
 
Brev fra undervisningsministeren til alle omkring skolen – se 
bilag 2-2A 
 
Der er ansat i den opslåede stilling til fase 2: 
Mathilde som lige nu er ansat i et barselsvikariat 
 
2.3 
Skolepædagog Tina og medhjælper Freia er startet. De er blevet 
vel modtaget i både skole og KKFO. 
 
Vi havde historisk god svarprocent på feriedagen d. 2. januar 
hvilket er positivt. Dog kun med 30% fremmøde af de tilmeldte 
børn. Vi brugte også dagen til at få ordnet nogle praktiske 
opgaver, så det var ikke helt spild af ressourcer alligevel. Næste 
år har vi lagt en lukkedag på den indeklemte fredag 2. januar 
2026. 
 
2.4 
Der arbejdes videre i udvalgene. 
Ledelsen har modtaget et brev fra elevrådet, hvor de har ønsker 
for lockersrummet på Filialen 
Der er et brev i vente omkring lokale på 3. sal på hovedskolen 
Aktiviteter planlægges 
Der arbejdes videre med planlægning af en 8. klasses fest. 

Forslaget er at festen afholdes i maj måned og at det er forældre 

fra årgangen der skal hverves til at hjælpe til med vagttjanser og 

lignende. 

Forslag om filmdag/time på 7. årgang som fast tradition.  

Papirflyverkonkurence på hovedskolen. Udvalget har udformet 

invitation til arrangementet som afholdes til midt på dagen midt 

på ugen onsdag den 5. marts 



Uformel samtale om Ny Klassedannelse - måske en klar 

retningslinje, så alle elever ved processen og har været med til at 

forme den så vi kan undgå flest mulige bekymringer. 

God samtale da de som havde prøvet sagde, at det var godt og de 

havde fået flere nye kammerater. 

 
2.5 
Vi arbejder på skoleplanen for næste skoleår 

 

3.Skolevenner Præsentation af denne indsats og SB’s tilkendegivelse omkring 
ideen 
 
Skolevenner er præsenteret for hele lærergruppen, hvor der 
generelt var positiv tilkendegivelse.  
Det bliver muligt at melde sig til muligheden for en skoleven. 
Hver lærer kan selv vælge, om man ønsker det. 
Skolevenner er en frivillig organisation hvor en fast voksen 
kommer en gang om ugen fast i samme klasse. 
En mulighed for en ekstra voksen. Ny relation, en hjælp i klassen  
Det at lære flere voksne at kende er trygt 
Gerne en 5 stykker på skolen – de kan også være en slags 
fortællere i forhold til lokalområdet - børnene kan møde 
skolevennen uden for skoletid – lokalkendskab 
Vi satser på at det kan komme i gang med skoleåret 25/26 
 
SB bakker op om initiativet. 
Husk kommunikationen om det, når det starter 

NB 
B 
17.30-
17.45 

 

 

4. Princip for samarbejde 
mellem skole-hjem og 
kommunikation 
Vi har opdelt i to 
principper 
Kommunikation 
Skole-hjemsamarbejde 
 

Tilbagemelding på de reviderede udkast – se bilag 4.1, 4.2 og 4.3 
 
Kommunikationsprincippet er gennemgået og til næste møde 
tilretter AB og GT de sidste kommentarer til næste møde i marts 
med henblik på en vedtagelse af princippet. 
 
Vi har brug for at drøfte skole-hjem samtaler igen. Det sker på 
første møde - der er i princippet 3. udkast korte noter 

AB/GT 
MS 
17.45-
18.45 

 

5. Budget 2025 og 
regnskab 2024 

Orientering og gennemgang af udkast til budget – se bilag 5.1, 
5.2, 5.3, 5.4 
Anders fremlagde regnskabet for 2024, hvor vi på skoledel 
kommer ud med et overskud på 228.259 kr og for KKFO del på 
450.129 kr, begge overskud ligger under den 2% grænse, der 
ligger for at vi må overføre overskud til regnskab 2025, så det 
indstiller AB til at SB tilslutter sig. 
Regnskab godkendt 
 
AB fremlagde budget 2025 
 
 
 

AB/MAW 
O 
18.45-
19.00 

 



6. SUS referat Der skal laves udkast til ref i pixiform – se bilag 6.1 og 6.2 
Hvilke hovedpunkter er der til pixiform – det forventes alle har 
læst vedhæftede referat så vi sammen kan finde nogle overskrifter 
der skal arbejdes videre med 
 
Som forældre vil man måske gerne vide hvad skolen er lykkedes 
med 
Strukturen er fin – Men der er brug for at rette lidt til så det ikke 
står for “fluffy” 
 
Vi er enige om at forvaltningens referat i år kan anvendes til at 
sende ud, da den er væsentlig mere struktureret og klar end sidste 
år. Den er pixi nok. 
 
 

AB 
D/B 
19.00-
19.20 

 

7. Fremlæggelse og 
godkendelse af ny 
struktur for 
sammenlægning af 
elevråd og rettighedsråd 
til et skoleråd 

Vi vil gerne ændre i strukturen for at have to råd på skolen med 
elever. Vi oplever at der er for meget oplæring ved mange skift i 
besætning og vi når ikke i mål med ønsket om en reel 
elevinddragelse i vigtige ting på skolen. 
Se bilag 7.1 
 
Vi taler om at blive valgt – valgbarhed og valgret 
Ansøgningen uden hvem er central 
 
Skolebetsyrelsen bakker op om initiativet 

D/B 
19.20-
19.30 

 

8.Forældre henvendelser 
 

Ingen  19.30 - 
19.40 

 

Til næste møde: 

4. Stavnsbofonden og Kræmmermarked 

 


